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                            ZÁPIS č. 01/2023 

ze zasedání Výkonného výboru ČSS, z. s. 
konaného ON-LINE 19. 1. 2023 

 
Přítomni:  I. Hermel (prezident ČSS, z.s., předseda KS Praha), P. Bittner (viceprezident ČSS, 

z.s., předseda STK), K. Frantalová (člen Prezidia ČSS, z.s.), P. Černoch (člen Prezidia 
ČSS, z.s.), J. Fidler (člen Prezidia ČSS, z.s.), M. Tenk (člen Prezidia ČSS, z.s.),  
J. Priščák (člen Prezidia ČSS, z.s.) 
J. Videcký (předseda STČ KS), P. Šlechta (předseda ÚST KS), V. Zrůst (předseda PA 
KS), P. Hrbek (předseda LB KS), A. Vaštík (předseda ZL KS), O. Janča (zástupce OL 
KS), K. Tomeček (zástupce MS KS), J. Materna (předseda KS Vysočina), J. Havel 
(předseda KS Plzeň), P. Voldán (předseda JČ KS), K. Borůvka (zástupce JMKS) 
P. Hrdlička (předseda KBS), M. Suntych (předseda KR), B. Putna (předseda SMK) 

Omluveni: J. Frýda (předseda HK KS), P. Tarant (předseda KV KS) 

Hlas poradní: J. Zámyslická (tajemnice ČSS, z.s.), R. Vrtišková (předsedkyně RK), M. Havlík 

(předseda KŘR), L. Veverková (manažer kulových disciplín)  
         Hosté:             Z. Král (účetní ČSS, z.s.), M. Lidinský 
 
Program:  

1.    Zahájení, schválení programu; 
2.    Kontrola zápisu VV a P ČSS, z.s.; 
3.    Informace z Prezidia ČSS, z.s.; 
4.    Informace z úseku st. reprezentace; 
5.    Informace z komisí VV; 
6.    Provozní informace ohledně stavu financí a dotací; 
7.    Informace - střelnice Soběšice; 
8.    Různé. 

 
1. Zahájení, schválení programu 
Jednání Výkonného výboru ČSS, z.s. (dále jen VV) bylo zahájeno v 18 hod. panem Hermelem za přítomnosti 
21 členů VV s hlasem rozhodujícím, VV je usnášeníschopný. Předal slovo panu Bittnerovi. 
- Pan Bittner navrhl změnu v programu dnešního jednání: 
 

1. Zahájení, změna programu, schválení hostů; 
2. Kontrola zápisu VV a Prezidia; 
3. Informace z jednání Prezidia ze dne 17.1.;  

a) Informace - střelnice Soběšice; 
b) Provozní informace ohledně stavu financí a dotací;  
c) Informace z úseku st. reprezentace; 

4. Informace z komisí VV; 
5. Různé. 
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1. Zahájení, změna programu, schválení hostů  
Hlasování o změně programu: 
Pro: 20, proti: 0, zdrželi se: 1. (pan Vaštík se k jednání připojil později) 
 
- Přizvaní hosté - pan Lidinský (svazem pověřen k jednání s JMKS ohledně střelnice  
v Soběšicích) 

   - pan Král (účetní ČSS, z.s.) 
Hlasování o schválení hostů: 
Pro: 20, proti: 0, zdrželi se: 1. (pan Vaštík se k jednání připojil později) 
 

2. Kontrola zápisu VV: 
Úkoly: Ukončení smlouvy mezi JMKS a ČSS, z.s., výzva k rezignaci pana Janoty na funkce v ČSS, z.s., 
fyzická kontrola na střelnici v Soběšicích, svolání mimořádného sjezdu – byly splněny, příprava komise 
pro přípravu Stanov - připravuje právní oddělení. 
 

3. Informace z jednání Prezidia ze dne 17.1.  
- Prezidium schválilo častější jednání pro podávání aktuálních informací z ČSS, z.s. 
- Prezidium schválilo prozatímní neproplacení nejasných faktur Ing. Procházkové (studie stavebních prací 
na střelnici v Soběšicích) do vyjasnění. 
- Prezidium schválilo nevyplacení odměn za výsledky roku 2022 panu Streitovi, ostatní odměny byly 
schváleny a již vyplaceny. Pan Hermel navrhl změnu v systému vyplácení odměn za výsledky.  
- Prezidium vzalo na vědomí informace o stavu finanční situace ČSS, z.s. Byla podána žádost o dotaci na 
činnost svazu pro rok 2023 u NSA – „Podpora sportovních organizací svazového charakteru 2023". V jaké 
výši a kdy budou dotační prostředky přiděleny zatím není jasné. 
- Je nutné informovat jednotlivá RSCM o stavu přidělování požadovaného materiálu – úkol pro manažery 
disciplín neprodleně informovat o stavu nákupu materiálu jednotlivé vedoucí RSCM. 
- Je nutné předkládat aktuální informace o stavu čerpání financí jednotlivými trenéry disciplín – pistole, 
puška, skeet, trap. Požadavek vznesli na jednání KŘR dne 13. 12. 2022 samotní trenéři puškových a 
pistolových disciplín z důvodu kontroly nakládání s přidělenými finančními prostředky. Úkol – zajistit 
jednotlivá “ tzv. nákladová střediska disciplín“ a průběžně tak informovat o stavu čerpání peněz. 
- Prezidium má k zamyšlení návrh na přijetí ekonoma svazu. 
- Je nutné vytvořit spisový řád. 
- Prezidium se seznámilo s aktuálními informacemi ohledně střelnice v Soběšicích. 
- Vzhledem ke změně provozovatele je ukončena veškerá střelba v areálu střelnice v Brně - Soběšicích. 
- Komerční střelba zde bude ukončena do odvolání. → tyto informace neprodleně zveřejnit na stránkách 
ČSS, z.s. 
- Pan Hermel informoval o změně IT firmy. 
- Pan Černoch informoval o prozatímním zastavení provozu na brokové střelnici v Lobzích. 
- Je nutné se zamyslet, jakým způsobem získat sponzory a jak zlepšit mediální prezentaci ČSS, z.s. 
- Je nutné vyřešit podmínky přestupů sportovců mezi SSK a rezorty. 
- Prezidium schválilo vyhovět žádosti pana Liptáka na odkup zbraně (za symbolickou cenu tak, aby bylo 
správně podle dotačních pravidel). 
- Další jednání Prezidia se bude konat 31. 1. 2023. 
 
a) Informace - střelnice Soběšice 
- Paní Frantalová shrnula dosavadní faktické skutečnosti týkající se vývoje situace v areálu střelnice Brno - 
Soběšice. Důležitým bodem je informace, že situace s dotačním podvodem – fingovaná soustředění – 
pořád není dořešena. Závazek k MŠMT byl ze strany ČSS, z.s. sice vyrovnán, ale pořád ČSS, z.s. není na konci 
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procesu→ přiznání, vyvinění, urovnání. Bod urovnání není ještě dosažen a stojí mnoho hodin práce naše 
právní zástupce i pana prezidenta. Závazek vůči MŠMT byl vyrovnán z tzv. volných peněz ČSS, z.s. 
- Pan Lidinský podal informace o aktuálních událostech týkajících se střelnice Brno – Soběšice. Vzhledem 
k tomu, že smlouva mezi JMKS a ČSS, z.s.  nebyla prodloužena, ČSS, z.s. přijal rozhodnutí pokračovat 
s dalším provozem střelnice Brno – Soběšice ve vlastní režii tak, aby zůstaly zachovány podmínky pro 
tréninky a přípravu sportovců převážně Komety Brno a sportovců zařazených v RSCM Brno. Předpokládaný 
provoz měl být zachován rozumnou a udržitelnou formou – je navrhnuto pokračovat s žádostmi na 
provozní dotace směrech k magistrátu města Brna a zachování stávajících mechanismů jejich využívání.  
- ČSS, z.s. podal žádost o dotaci na provoz RSCM Brno u města Brna. 
Je nutné odsouhlasit způsob majetkového vypořádání subjektů ČSS, z.s. a JMKS – jako jsou inventarizace 
majetku, a stanovit způsob tzv. terčového vypořádání – pracuje se na konkrétním návrhu vypořádání 
terčových závazků. 
Hlasování o zplnomocnění pana Lidinského ve věcech zastupování ČSS, z.s. při jednání s JMKS: 
Pro: 19, proti: 0, zdrželi se: 2 (pan Borůvka, pan Vaštík se k jednání připojil později). 

 
b) Informace ohledně stavu financí a dotací 
- Dotace za rok 2022 byly vyčerpány, žádost pro rok 2023 na činnost svazu byla podána. 
- Investiční dotace vypsaná NSA pro rok 2023 by měla být podána do konce února.  
- ČSS v současné době disponuje 9mil. volných Kč. Tato částka by měla být na zajištění provozu ČSS, z.s. 
dostačující, pokud budou dotační prostředky žádané od NSA přiděleny zhruba do čtyř měsíců. 
- Pan Král informoval o vracení části neoprávněně použité dotace z roku 2020. Zároveň ČSS, z.s. žádá o 
odpuštění penále z prodlení, které již svazu bylo vyčísleno. 
- Pan Král sdělil názor, že je třeba v letošním roce lépe naplánovat využití financí, včetně informování 
zúčastněných, abychom mohli lépe nakládat s financemi v reálném čase.  

 
c) Informace z úseku st. reprezentace  
- Pan Havlík informoval o probíhajících soutěžích. Informace jsou pravidelně zveřejňovány na webu               
a Facebooku ČSS, z.s. Sportovních vrcholů je v letošním roce ve všech disciplínách několik. Cílem je získání 
dalších účastnických míst pro OH Paříž 2024. 
- Paní Vrtišková pochválila zprávu pana Zvolánka z Prezidentského poháru 2022. 

 
4. Informace z komisí VV 

-  Pan Suntych za KR informoval, že pravidla vydávaná ISSF už začínají mít konečnou podobu. Konečně bude 
možné uspořádat školení rozhodčích. 
- Pan Putna za SMK informoval o práci na kurzech trenérů především skupiny C.  
- Pan Bittner za STK informoval, že kalendář pro rok 2023 je hotový, komise pracuje na organizačním 
dozajištění soutěží ČSS, z.s. 
- Pan Hrdlička za KBS informoval o momentální práci na směrnicích brokových KZR, dále na úpravě kritérií 
pro reprezentaci pro rok 2024. 
- Paní Vrtišková za RK informovala o práci na řešení a nápravě situace ohledně střelnice v Soběšicích.  
 

5. Různé: 
- Pan Fidler informoval o zřizování datových schránek. 
- Pan Fidler vznesl dotaz na plánovaný příděl střeliva pro mládež za aktivitu jednotlivých klubů v loňském 
roce. Pan Putna reagoval, že rozdělení přídělů střeliva je ve fázi přípravy. Po dohodě s panem prezidentem 
bude v letošním roce rozděleno 800 000 ks diabolek. 
- Pan Vaštík vznesl dotaz, kdy budou na webových stránkách ČSS, z.s. zveřejněny žebříčky reprezentace a 
seznamy zařazených sportovců . → Úkol si vzala paní tajemnice. 
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- Pan Havel informoval o pořádání - trenérských seminářů licence C v Plzni - 25. - 26. 2. 2023.  
                - seminářů rozhodčích A, B, C - 11. - 12. 3. 2023 v Plzni. 
                - seminářů trenérů Pu – 25. 3. 2023 
                  Pi – 26. 3. 2023 
Případné přihlášky na haveljarda@atlas.cz  
- Pan Janča se zeptal na stav ohledně nových Stanov. Na Stanovách se pracuje, nebudou se předělávat 
Stanovy současné, budou vytvořeny Stanovy nové za součinnosti právní kanceláře. 
- Pan Videcký konstatoval úpadek úrovně závodů I. kategorie. Navrhuje opětovné zavedení přejímek zbraní 
a vybavení střelců. Navrhuje vytvořit návod, případně směrnici, závazné pro pořádání závodů I. kategorie. 
Pan Bittner za STK se toho ujme.  
- Pan Borůvka vznesl dotaz ohledně prodloužení svého úvazku DPP na pozici Pi trenéra mládeže. Obdržel 
neoficiální informaci o neprodloužení této dohody, protože pro ni nesplňuje podmínky (nevykazuje žádné 
zařazené sportovce). Trénuje mládež v Brně a v SSK Kuřim. 
Pan Hermel informaci o neprodloužení smlouvy panu Borůvkovi na DPP nepotvrdil. Současné vedení ČSS, 
z.s. reviduje smlouvy všech zaměstnanců. Sdělil, že DPP by měla být primárně určena pro trenéry RSCM, 
trenéry zařazených sportovců do reprezentace a podle trenérských výsledků. Není to uzavřená záležitost.  
 
 
 
Usnesení zasedání VV – 01/2023: 
01/2023 - VV ČSS, z.s. bere na vědomí zprávu z Prezidia, jednotlivých komisí a úseku reprezentace; 
02/2023 - VV ČSS, z.s. bere na vědomí zprávu o stavu financí ČSS, z.s.; 
03/2023 - VV ČSS, z.s. bere na vědomí informace o stavu věcí na střelnici v Soběšicích; 
04/2023 - VV ČSS, z.s. schvaluje pana Lidinského k zastupování ČSS, z.s. při jednáních s JMKS ohledně 
střelnice v Soběšicích; 
05/2023 – VV ČSS, z.s. upozorňuje, že: 
- Vzhledem ke změně provozovatele je ukončena veškerá střelba na střelnici v Soběšicích. 
- Komerční střelba zde bude ukončena do odvolání. 
 
Příští zasedání VV se bude konat pravděpodobně v únoru. Členové VV budou o termínu informování  
e-mailem. 
 
 
 
 
 
V Praze dne 19. 1. 2023                                                                                     Ivan Hermel 

  prezident ČSS, z.s. 
Zapsala J. Zámyslická                                                                                           
tajemnice ČSS, z.s. 


